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Na III-ligowych boiskach nie ma VAR-u, a niektóre ze stadionowych sytuacji pokazują, że
taki wideoasystent, który ma wspierać arbitra w podejmowaniu decyzji w kontrowersyjnych
sytuacjach czy też zwracać jego uwagę na niezauważone przez niego incydenty podczas
meczu, mógłby się przydać.

Sędziowskich kontrowersji nie zabrakło po sobotnim meczu GKS-u Wikielec z rezerwami
stołecznej Legii, zremisowanym 3:3 m.in. po karnych, podyktowanych dla obu drużyn.

W sieci tradycyjnie pojawiły się nagrania bramek ze spotkania – i zwłaszcza jedna z nich wywołała w
piłkarskim świecie dyskusję. Chodzi o sytuację, do której dochodzi już w doliczonym czasie gry, gdy
Legia II Warszawa prowadzi 3:2. Sędzia dyktuje „jedenastkę” dla Wikielca po tym, jak zawodnik
gospodarzy upada w polu karnym – i mecz kończy się remisem.

Sympatycy Legii nie mogą się z tym pogodzić.

- Spójrzmy jeszcze raz na sytuację z meczu rezerw z
GKS-em Wikielec – pisze jeden z sympatyków stołecznej



drużyny. - Przecież ta decyzja sędziego to jest jakiś
kryminał. W ogóle nie dotyka go nasz zawodnik, a ten
pada, bo nie potrafi utrzymać równowagi... Dramat.

Do sprawy odniósł się też m.in. znany sportowy dziennikarz, założyciel Kanału Zero Krzysztof
Stanowski. Jego komentarz z platformy X zobaczcie poniżej.





Mocne słowa najlepiej pokazują, jakie emocje budzi futbol. A historia tej dyscypliny, w tym spotkań o
wysokie stawki, najlepiej pokazuje, że w sporcie, jak w życiu, nie zawsze jest sprawiedliwie.

Red. kontakt@infoilawa.pl.

Źródło:
https://www.infoilawa.pl/aktualnosci/item/77558-karny-z-kapelusza-kontrowersje-po-meczu-wikielca-skomentowal-m-in-krzy
sztof-stanowski-zobacz-wideo


